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Te veel dossiers zitten vast in administratieve molen 

  

In een gezamenlijke brief aan de regering dringen BVAS, het Kartel en AADM aan om de 

gangbare procedure voor de uitvoering van de afspraken in de conventie te herzien. Nu 

lopen te veel dossiers vertraging op en dat zorgt voor toenemende ergernis. 

 

Brussel, 7 september 2021 

 

De brief (zie bijlage) is gericht aan premier Alexander De Croo, minister van Sociale Zaken Frank 

Vandenbroucke en staatssecretaris voor Begroting Eva De Bleeker. Dat die laatste ook 

aangeschreven wordt, is geen toeval. De drie artsensyndicaten zien in de verplichte passage 

langs het departement Begroting de oorzaak voor de trage uitvoering van goedgekeurde 

dossiers. 

 

Artsen die begin 2020 het akkoord artsen-ziekenfondsen aanvaard hebben, voelen zich nu 

bedrogen, staat er in de brief. De artsensyndicaten vragen om de gangbare procedure te herzien 

zodat de gemaakte afspraken sneller in werking kunnen treden. Gebeurt dat niet, dan kan dat 

leiden tot deconventionering bij een volgend akkoord. 

  

 


